

Protokoll

Styrelsemöte onsdag 17 februari 2016

Kl. 19.00 i Nävestakyrkan

Närvarande: Roland Davidsson (RD), Stig Olsson (SO), Lisbeth Larsson (LL), Ann Davidsson (AD), Elin Tärnqvist (ET), Jörgen Örnberg (JÖ), Göran Tärnqvist (GT) och Jonas Lundkvist (JL). Med vid mötet var också Bengt Sandqvist.

1. Inledning: Mötet inleddes med bön.

2. Sekreterare: JL valdes till sekreterare.

3. Fastställande av dagordning: Dagordningen fastställdes.

4. Föregående protokoll: Protokollet behandlades med följande punkter:

5. Jonas: En avstämning från styrelsen hur det går för JL att jobba 30%. JL tycker att det går bra. (Det tycker hans fru också.)

6. Diakoni

Planering våren: JL och AD berättade att det nu är klart med medverkande på "Möte med..." och att vi justerat datumet för gökottan till 28 maj.

Samverkan Svenska kyrkan: JL har haft kontakt med Jonas Ahlsson i Svenska kyrkan. Vi är inbjudna till deras gökotta på Kristi himmelfärds dag och de kommer till oss den 22 maj.

Vägmärken: JL sammanfattade arbetet med vägmärken så långt vi kommit. Utifrån detta gav Bengt Sandqvist några tankar utifrån sitt perspektiv som handledare.

Han uppmanade oss att inte tänk att ni ska vara iakttagare som ser om vi når vägmärkena, utan att i ska vara gestaltare som lever ut dem. Om inte vi lever utifrån detta, kan vi inte heller förvänta oss att andra att göra det. Bengt delade exempel på hur vi kan bli mer livsnära, till exempel genom att gå en runda i början av styrelsemötet och låta alla berätta något om vad de kommer med.

Efter ett övergripande samtal började vi tala om den första av de tre delarna: Vi vill leva öppna för Gud. I bön lyssnade vi och delade tankar runt detta.

Framförallt talade vi om hur vi delar böneämnen i större och mindre sammanhang. I ett samtal runt detta föreslog styrelsen att:

- vi som styrelse känner oss uppmuntrade att dela böneämnen i våra gemensamma samlingar.
- Vi för ett samtal med församlingen om bön i mindre grupper: Förslaget är att vi möts i små grupper varannan vecka och har en öppen samling i kyrkan var annan vecka.

7. Administration & fastighet:

Kassan: Intäkter 112000 kr, Utgifter 107697 kr. Det ger just nu ett överskott på 4393 kr. SO lyfte också redovisningen av handkassan. Framöver kommer det redovisas tydligare i varje årsbokslut har hjälpkassan har använts.

Renovering altan: JL och Hanna Lundkvist gör ett förslag till ny altan och lämnar detta till styrelsen.

Arbetsdag: Det finns en del praktiskt som behöver göras runt fastigheten. RD sammankallar till en arbetsdag för detta.

8. Övriga frågor: AD lyfte frågan om programmet till hösten och vilka samlingar vi vill bjuda in till då. Frågan ges utrymme på nästa sammanträde.

Bengt Sandqvist frågade efter vårt arbete bland flyktingar. Detta ledde till ett samtal och RD återkopplar via mail vad Ethel hört på samlingen i Kumla om detta.

9. Avslutning: Mötet avslutades med bön för boendet i Kvarntorp och för vår församlings vägar att finnas till för flyktingar.

10. Kommande sammanträden: 9/3, 13/4, 11/5

Ordf: Roland Davidsson

Sekr: Jonas Lundkvist